

Dear Parents, 親愛的家長們，

Thank you for a wonderful year at Haines School. I hope that you enjoyed this year of celebrations. From Family Nights to Field Day, I encourage you to volunteer next school year so we can do greater things at Haines.

很感謝興氏學校有美妙的一年，我希望你們享受這一年的歡樂，從家庭之夜至康樂日，我鼓勵下一個學年你們能義務來學校幫忙，齊令興氏學校美好。

As summer vacation begins, don't forget to visit the library and the museums in Chicago. Enjoy the summer and please make sure your child works on their summer packet.

暑假開始了，別忘記和孩子一起去芝加哥的圖書館和博物館，請提醒孩子做暑期作業。

Don't forget that our activity/book fee has increased to \$70.00 for SY 17-18. I look forward to seeing everyone on Tuesday, September 5, 2017 at 7:45 am.

別忘記2017-2018學年我們的活動/書簿費增加至 \$70，期望2017年9月5日星期二上午7:45開課時候和你們見面。

Have a wonderful summer!

希望你們有個愉快的暑假。

Thank you!

Catherine Amy Moy ([camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu))

Principal 校長梅綺雯